

HKMA David Li Kwok Po College 香港管理專業協會李國寶中學

8 Hoi Wang Road, Mongkok (West), Kowloon, Hong Kong Tel: 2626 9100 Fax: 2626 9311 電話: 2626 9100 傳真: 2626 9311

校長先生/女士鈞鑒:

誠邀 貴校出席開放日及中一入學簡介會

香港管理專業協會李國寶中學是一所優質的直資學校,以提供全人教育為使命,讓同學得到全面發展,並發揮潛能、盡展所長。我校致力推廣校園關愛文化,營造一個多元文化的學習環境,以培育同學掌握兩文三語及具備國際視野。作為一所「高增值」的學校,我校同學多年來在學業及其他範疇均取得十分驕人的成績。

我校致力培育同學成為具環球視野的未來領袖。現誠邀 貴校校長、老師、同學及家長出席本校開放日,互相交流切磋。屆時,我校將舉辦中一入學簡介會,向有意報讀的小六同學及家長介紹學校的教育理念、設施和入學要求。有關活動詳情如下:

開放日

日期:

2025年11月2日(星期日)

時間:

上午 10 時至下午 5 時

地點:

我校校園

活動:

攤位、互動遊戲、舞台表演等

中一入學簡介會

日期:

2025年11月2日(星期日)

時間:

上午 11 時至中午 12 時 及 下午 2 時至下午 3 時

地點:

我校禮堂

備註:

簡介會入場券將於 11 月 2 日上午 10 時於我校的入學接待處派

發, 入場券數量有限, 先到先得。

香港管理專業協

此外,我校十分認同平等教育的重要性,將為有經濟困難的學生(包括正領取綜合社會保障援助或學資處財政資助的家庭),提供全額或半額學費減免。我們希望每位同學都能在平等的機會下獲得全人教育,並在愉快的學習環境下享受校園生活。

隨函附上我校小冊子、教育局外評報告及開放日單張,懇請代為派發予 貴校的老師、家長及同學。如有垂詢,請致電 2626 9100 與人學及推廣主任吳宇文老師聯絡。

香港管理專業協會李國寶中學

校長

莫一帆 謹啟

2025年10月8日



HKMA David Li Kwok Po College 香港管理專業協會李國寶中學

8 Hoi Wang Road, Mongkok (West), Kowloon, Hong Kong Tel: 2626 9100 Fax: 2626 9311 香港九龍旺角〔西〕海泓道八號 電話: 2626 9100 傳真: 2626 9311

8th October 2025

Dear Principal,

Invitation to Open Day and S1 Admission Talks

HKMA David Li Kwok Po College is a well-established DSS school whose mission is to provide an all-round education for the holistic development of students, while unleashing their potential and talent. We promote a caring and supportive school culture and a multicultural environment where students can develop their language skills and an international outlook. As one of the "Value Adding Schools" in the territory, our students have been able to attain consistently excellent achievements in both academic and non-academic domains.

Our College is dedicated to nurturing students to become global future leaders. We would like to cordially invite you, your teaching staff, as well as students and parents to attend our Open Day so as to get an idea of the excellent learning environment we have provided for our students. S1 Admission Talks will also be held during the Open Day to introduce to prospective students and parents our school-running principles, facilities and admission requirements. Details of the events are as follows:

Open Day

Date:

Sunday, 2 November, 2025

Time:

10:00 am - 5:00 pm

Venue:

College campus

Activities:

Fun booths, interactive games, Mini Stage performances etc.

S1 Admission Talks

Date:

Sunday, 2 November, 2025

Time:

11:00 am - 12:00 noon and 2:00 pm - 3:00 pm

Venue:

College Hall

Remark:

Tickets will be available at 10:00 am at our College's admission

counter on 2 November, 2025, on a first-come, first-served basis

I would like to particularly point out that the College believes every child should have an equal opportunity to quality education. As such, the College offers a financial assistance scheme whereby needy families (including those receiving Comprehensive Social Security Assistance or assistance from the Student Financial Assistance Agency) will be granted either full or half-level school fee reduction. This is to ensure that all students, irrespective of their backgrounds, will have the opportunity to receive an all-rounded education and enjoy a happy school life.

We kindly request your assistance in sharing the attached College Booklet, ESR Report, and Open Day leaflet with your teachers, parents, and students. Should you have any questions, please feel free to call Mr. Ericson Ng, the Head of Admission and Promotion Team, on 2626 9100.

Yours faithfully,

Dennis Mok Principal

Important dates about admission:

More details:

for 2026/27 **Pre-S1 Admission**

Application period: 2 Nov - 15 Dec 2025

Application via the online system

Announcement of shortlisted student applicants

14 Jan 2026 via School Website

Announcement of interview results

2 Feb 2026 onwards

Open day cum Admission Talks

AM session: 11:00-12:00 2 Nov 2025

PM session: 14:00-15:00

Open day 10:00-17:00

•

available at 10:00 Admission talk tickets will be

First Interview 10 Jan 2026

Academic assessment

Second Interview (Shortlisted)

17 Jan 2026

Student Language Interviews

activities

DLKP INFO HUB





Follow us!



ESR Report

publications for more details! Visit our

............. •

College Booklet

Newsletter #1

Newsletter #2

Newsletter #3

26269100

http://www.hkmadavidli.edu.hk





college@hkmadavidli.edu.hk





XM

が明

香港管理專業協會李國寶中學 DAVID LI KWOK PO COLLEGE

